



Exclusive privileges for HSBC EveryMile Credit Card – Terms and conditions for Agoda Offer

When can you enjoy the offer

1. The promotional period for the offers is from 22 October 2021 to 31 December 2022.

What is the offer

2. a. During the promotional period, use your Eligible Credit Card to make bookings via Designated Website (<http://www.agoda.com/hsbceverymile>) or by accessing the Agoda app via the Designated Website in order to enjoy 15% off worldwide hotel bookings. You can enjoy 8% off after the monthly quota of 15% off is utilized. You should check if the monthly quota has been used up at Designated Website.

b. Agoda may offer various exclusive flash offers for HSBC EveryMile Credit Card on selected hotels from time to time. Please refer to the details and additional terms applicable to these flash offers on Designated Website.

How can you enjoy the offer

3. You can enjoy the offer if you:
 - a. hold an Eligible Credit Card and your credit card account is valid and in good standing during the promotional period and the offer fulfilment period; and
 - b. make bookings via Designated Website or by accessing the Agoda app via Designated Website
 - c. are one of the travellers and the name used to book the hotel(s) is the same as shown on your Eligible Credit Card;
 - d. pay with an Eligible Credit Card for any eligible transactions during the promotion period.

Read before you enjoy the offer

4. The hotel stay period is valid from 22 October 2021 to 30 June 2023.
5. The offers are applicable to selected pre-paid hotels with "HSBC EveryMile Excl. 15% discount" tags only. Pre-paid hotels accept online payment whereas non pre-paid hotels require you to provide Eligible Credit Card number for guaranteed booking only, and payment will only be made upon physical check out at the hotel. No discount will be provided for non pre-paid hotel booking.
6. If your booking is made directly through the Agoda website or Agoda app, no discount will be offered and no refund will be arranged. The offers are applicable to designated hotels/ room types/ destinations with "HSBC EveryMile Excl. 15% discount" tags only.
7. Any relevant payment using Apple Pay, Google Pay™, Samsung Pay or any mobile payment functions transactions made in Agoda Mobile App are not eligible to the Offers.
8. The offers are not applicable to taxes, service fee and charges.
9. You cannot exchange the offer for cash, other products, promotional offers, services and discounts.



10. The offers are subject to availability of the hotels and you need to present your valid Eligible Credit Card when you check-in at the hotels.
11. Cancellation or change of schedule has to be arranged directly via the Designated Website or hotline and will be subject to the terms and conditions of the hotels. You may refer to the booking confirmation e-mail or contact the hotline of Agoda.
12. These terms and conditions and other terms and conditions of the Eligible Credit Card and the Participating Merchant will apply. We accept no liability in respect of the quality of the goods and services provided by the Participating Merchant. We and the Participating Merchant reserve the right to vary or cancel the offer, or amend the terms and conditions from time to time without prior notice.
13. If we or the Participating Merchant believe that you have acted in a fraudulent or abusive manner, you will not be able to enjoy the offer.
14. In case of disputes arising out of this promotion, the decision of the Participating Merchant and/or us shall be final and conclusive.
15. We write the terms and conditions of the offer under Hong Kong laws. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of the promotional materials and these terms and conditions, the English version shall prevail.

What these terms mean

16. **"Eligible Credit Card"** means HSBC EveryMile Credit Card issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited in Hong Kong (and its successors and assigns).
17. **"Participating Merchant"** refers to Agoda.
18. **"Designated Website"** refers to <http://www.agoda.com/hsbceverymile>.

Apple Pay is a trademark of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries.

Google Pay is a trademark of Google LLC.

Samsung Pay is a registered trademark of Samsung Electronics Co.,Ltd.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!



滙豐 EveryMile 信用卡專享優惠 – 「Agoda」優惠條款及細則

優惠推廣期

1. 優惠推廣期為 2021 年 10 月 22 日至 2022 年 12 月 31 日。

優惠詳情

2. a. 於推廣期內，您須以合資格信用卡透過指定網頁 (<http://www.agoda.com/hsbceverymile>) 或透過指定網頁開啟 Agoda 手機應用程式預訂酒店以享 85 折優惠。85 折優惠的名額滿後，您可享 92 折優惠。您可透過指定網頁檢閱每月限額狀況。
b. Agoda 可不時與個別酒店推出滙豐 EveryMile 信用卡獨家快閃優惠。請瀏覽指定網頁查閱有關快閃優惠的詳情及額外適用之條款。

如何獲享優惠

3. 您可獲享優惠，若您：
 - a. 持有合資格信用卡及您的信用卡戶口在整個推廣期內及獲享優惠時有效及信用狀況良好；及
 - b. 透過指定網頁或透過指定網頁開啟 Agoda 手機應用程式預訂酒店
 - c. 為其中一位入住者及您所預訂酒店房間的名字須與合資格信用卡的名字相同；
 - d. 於推廣期內以合資格信用卡作合資格簽賬。

獲享優惠前須注意事項

4. 酒店入住期為 2021 年 10 月 22 日至 2023 年 6 月 30 日。
5. 優惠只適用於 Agoda 指定預繳模式及有「滙豐 EveryMile 獨家 85 折」標示的酒店。預繳模式酒店是指您需即時於網上支付房價；若所預訂的為非預繳模式酒店，在預訂中輸入合資格信用卡資料，只用作保留房間的保證用途，您需於退房時親自繳付房價，並不會獲得折扣優惠。
6. 如您直接進入 Agoda 網頁或 Agoda 手機應用程式預訂酒店房間，優惠並不適用，您亦將不會獲得退還相關折扣款項。優惠只適用於附有「滙豐 EveryMile 獨家 85 折」標示的指定酒店 / 房間類型 / 目的地。



7. 於 Agoda 手機程式透過 Apple Pay、Google Pay™、Samsung Pay 或任何手機流動付款進行的任何簽賬繳付所有有關費用均不適用於本優惠。
8. 優惠不適用於稅項、服務費及其他收費。
9. 您不可將優惠兌換現金、其他貨品、服務或折扣。
10. 優惠須視乎酒店供應情況，而您須於入住時向酒店出示有效的合資格信用卡。
11. 取消或更改預訂須直接透過指定網頁或客戶服務熱線進行並須受個別酒店之條款及細則約束。您可查閱預訂確認電郵或聯絡 Agoda 客戶服務熱線。
12. 優惠須受本條款及細則，以及參與商戶及合資格信用卡的條款及細則約束。對於參與商戶所提供的產品及服務質素，我們概不承擔任何責任。我們及參與商戶可更改或終止優惠或修改條款及細則。有關最新之優惠內容、供應及條款及細則，請參閱有關網頁。
13. 如我們或參與商戶認為您有任何欺詐或濫用行為，您將不可獲享優惠。
14. 就本推廣如有任何爭議，我們及/或參與商戶保留最終決定權。
15. 我們根據香港法例撰寫優惠之條款及細則。本推廣資料及本條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文本為準。

詞彙定義

16. 「合資格信用卡」指由香港上海滙豐銀行有限公司（及其繼承人及受讓人）於香港發出的滙豐 EveryMile 信用卡。
17. 「參與商戶」指 Agoda。
18. 「指定網頁」指 <http://www.agoda.com/hsbceverymile>。

Apple Pay 為 Apple Inc.商標，已於美國及其他國家/地區註冊。

Google Pay 為 Google LLC 之商標。

Samsung Pay 是 Samsung Electronics Co., Ltd.的註冊商標。

借定唔借？還得到先好借！